

REFERAT FRA STYREMØTE 16.04.20

På grunn av utbredelsen av Corona-viruset ble møtet gjennomført via facetime.

DELTAKERE: Hugo Strugstad, Erik Veie-Rosvoll, Dag-Steinar Johnsen, Marius Kandola, Lars Tore Strand

SAK 1: GJENNOMGANG AV ARBEIDSDOKUMENT

Arbeidsdokumentet som ble utarbeidet ved forrige styremøte ble gjennomgått og oppdatert.

Følgende saker er utført, eller det jobbes videre med dem:

- 1) **Referat fra styremøtet** avholdt den 17.03.20 er oversendt NLF.
- 2) **Postadressen til klubben** er endret. Klubbens leder står nå som mottaker av post.
- 3) **Klubbens revisjon** er utført og oversendt NLF.
- 4) **Nettsidene er oppdaterte** med informasjon omkring nødskjerm pakking og sjekk av utstyr.
- 5) **Værstasjon Meråker.** Det er innhentet pris på ny type måler til stasjonen. Denne skal være mer holdbar/solid enn den eldre versjonen. Styret velger å avvente innkjøp av ny måler da klubben er i besittelse av reservedeler til den eksisterende måleren.
Det som må anskaffes er nytt batteri til stasjonen. Erik Veie-Rosvoll sjekker med Svein Håvard angående type batteri som må anskaffes.
- 6) **Vårslepp 2020.** Klubbens styre har fattet vedtak om at dette arrangementet avlyses. Årsaken til dette er at Regjeringen har besluttet å avlyse alle kultur- og idrettsarrangementer fram til den 15. juni. Klubben avventer situasjonen fram til da og vil da se om det vil la seg gjøre å arrangere et alternativ til Vårslepp.
- 7) **Informasjon på nettsidene omkring sikkerhet** i forbindelse med flyging på Forbordsfjellet under Vårslepp 2020. Utgår av naturlige årsaker. Se over.
- 8) **Ansvarlig person i forbindelse med arrangering av klubbturet.** Lasse Johnsen er forespurt, og har sagt seg villig til dette. Thor Martin Wika har også ytret ønske om å bidra, spesielt i forhold til eventuell klubbturet nordover.
- 9) **Informasjonsskriv til klubbens medlemmer.** Lars Tore utarbeider dette skrevet i løpet av kommende helg. Det oversendes deretter til styremedlemmene for godkjenning før utsendelse til klubbens medlemmer. Momenter som må med i skrevet er blant annet nylig åpning av flyging på Forbord og rutiner i forhold til dette. Viktig å få frem at klubbhuset i utgangspunktet er stengt; kun lov å gå inn og hente radio og å sette denne tilbake på plass. Det blir satt ut spritdispenser som skal benyttes i forhold til smittehensyn. Det oppgis rutiner i forbindelse med renhold av radio. Samkjøring til og fra start er ikke lov.
- 10) **Paragliderkurs 2020.** Det planlegges et kurs som skal gjennomføres til høsten, hvis mulig på grunn av Korona, og da med maks 4-5 deltakere. Erik Veie-Rosvoll, Kaare Kalvik og Svein Håvard Fiskvik kan stille som instruktører.
Når det gjelder hg-kurs så kan det bli utfordringer i forhold til hjelpere. Det er per dags dato lite tilgang på hjelpeinstruktører. I denne forbindelse sjekkes det ut om eventuelt kommende hjelpeinstruktører på pg-sida også kan bidra under kursing av hg-elever.
- 11) **Avinor og luftsportsbokser – hva er gjort?** Lars Tore har vært i kontakt med Lars Gjeltén, som for øvrig har gjort en kjempejobb i forhold til utarbeidelse av forslag til nye luftsportsbokser. Lars Tore bidrar i ferdigstilling av forslagene, før de oversendes til styret for godkjenning.
- 12) **Kursinstruks og tandeminstruks.** Det jobbes videre med dette. Erik Veie-Rosvoll har ansvar.

13) **Informasjonsmaterieil til klubbhuset.** Diverse informasjon omkring radiobruk, veien opp Forbord, etc. henges opp på klubbhuset. Alle i styret bidrar med hvilken informasjon som skal være med.

SAK 2. ULOVLIG FLYGING VED VÅRE FLYSTEDER – BEHOV FOR INFORMASJON PÅ STARTENE?

Ved vårt flysted på Forbordsfjell har det vært enkelttilfeller da utenlandske piloter har fløyet uten å ha meldt fra til tårnet. I denne forbindelse ble det diskutert om dette er et såpass stort problem at det bør settes i gang tiltak for å begrense det. Det ble konstatert at dette har vært enkeltstående hendelser, og at informasjon om flystedene og krav om radiokontakt med tårn er eller vil bli gjort tilgjengelig ved klubbhuset og ved bommen opp til start.

SAK 3. NÅR SKAL AVGIFT FOR BRUK AV VEIEN OPP FORBORD BETALES TIL GRUNNEIER?

Hugo følger opp angående avtale med grunneier. Dag-Steinar sjekker tidspunkt det er betalt på tidligere år via regnskapet til klubben.

SAK 4. NESTE STYREMØTE

Det ble vedtatt at neste styremøte vil avholdes den 14. mai. Hugo sender ut innkalling til styremedlemmene.

Referent: Lars Tore Strand